
SZDL bliže krajanom
Na vseh ravneh moramo zaostriti odgovornost druž-
benopolitičnih organizacij, strokovnih služb in uprav-
nih organov, so menili člani predsedstva občinske
konference SZDL, ki so 11. decembra obravnava/i
predlog smernic za delo občinske konference SZDL
za leto 1987.

V razpravi so poudarili, da
se mora socialistična zveza
približati krajanom in se po-
meniti iz oči v oči. Takoj naj
bi se predsedstvo te organiza-
cije srečalo z občani v posa-
meznih krajenih skupnostih,
vendar s programom, ki bi bil
za krajane zanimiv in bi
obravnaval njihove najbolj
žgoče probleme. V naših orga-
nizacijah bi morali odločno
preganjati lagodnost in izgo-
varjanje na objektivne težave,
so menili med razpravo na se-
ji predsedstva in med drugim
poudarili, da moramo predv-
sem storiti vse, da bo v okviru
danih možnosti opravfl vsak
svojo nalogo in šele potem
iskati vzroke za neuspehe v
dejavnikih zunaj nas.

Kljub takšnim razpravam
pa so nekateri člani predsed-
stva opozarjali na žgoče pro-
bleme, s katerimi se dnevno
srečujejo krajani. Njihovo ne-
zadovojjstvo s komunalnimi
službami in drugimi zadeva-
mi je že tolikšno, da moramo
ukrepati brez odlašanja.

V današnjih kriznih razme-
rah se soočamo z vrsto provo-
kacij, pa tudi z predlogi, ki
jim vendarle kaže prisluhniti.

Naš politični posluh pa ni
vedno tak, da bi se bili spo-
sobni odzvati na izzive in po-
zive, ki prihajajo z različnih
strani, največ pa iz vrst mla-
dih. Ali smo sploh sposobni
utemeljeno odgovoriti na izzi-
ve in mnenja, s katerimi se
soočamo, so se spraševali čla-
ni oredsedstva.

Kljub temu, da je tekla be-
seda o programu, so člani
predsedstvo opozorili na vr-
sto nerešenih zadev. Predsed-
nik centerske mladine je med
dragim govoril o slabi odziv-
nosti za potrebe mladih. Na-
vedel je primer sekcije o
usmerjenem izobraževanju,
kjer je mladina pričakovala,
da bo lahko podala vrsto svo-
jih pogledov in predlogov. Žal
pa so morali ugotoviti, da iz
strokovnih institucij, ki so
najboJj odgovorne za usmer-
jeno izobraževanje, ni bilo ni-
kogar. Mladi postajajo neza-
upljivi pa tudi sicer je njihova
perspektiva velikokrat nego-
tova. Težko dobijo zaposlitev,
največkrat jih zaposlijo za do-
ločen čas kot pripravnike in
tako postajajo nekakšna re-
zervna armada delovne sile.

Socialistična zveza mora

sprejeti pobudo in kritiko in
se postaviti na čelo vseh tistih
sil, ki si prizadevajo razreše-
vati neurejene zadeve.

Člani predsedstva so v dru-
gem delu seje obravnavali os-
nutek ocene o referendumu
za IV. samoprispevek v Ljub-
ljani. Na predloženi osnutek
so dali vrsto utemeljenih pri-
pomb. Med drugim so opozo-
rili, da pri načrtovanju pro-
grama ne bi smeli ponujati
občanom tistih zadev, s kate-
rimi razrešujemo temeljna
vprašanja. Razprava se je za-
čela prepozno in tudi prvotna
zamisel za program je bila
preobsežna. Razlagalci niso
imeli nobene možnosti, da bi
ponujali alternativne točke
programe, ki je postal tako re-
koč nedotakljiv. Ljudje pro-
gramu preprosto niso zaupali
in zato je bilo tudi še tako do-
bro politično delo aktivistov
socialistične zveze brez večjih
uspehov.

Ocena je obenem s predlogi
in dopolnitvami, ki so jih izre-
kli člani predsedstva postala
eno od temeljnih gradiv za se-
jo občinske konference soci-
alistične zveze Ljubljana Cen-
ter, ki se je sestala v ponede-
ljek 22. decembra. O sami seji,
kakor tudi o sprejeti oceni,
bomo podrobneje poročali v
naslednji številki Dogovorov.
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